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P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i 
Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
 
z dnia 9 grudnia  2020 r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostrów Mazowiecka  9 grudnia  2020 r. 
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P r o t o k ó ł   
 

 

 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 9 grudnia 2020 roku pod 
przewodnictwem p. Mirosława Gromka  - Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 9 grudnia  2020 r. swoją obecność zgłosiło  
6 członków Komisji. Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym za pomocą środków 
komunikowania się na odległość.  
 
  

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXII sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne.  

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska p. Mirosław Gromek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji w dniu 9 grudnia 
2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił 
proponowany porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 6 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXII sesję Rady Miasta. 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r.  

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2020 – 2030.  

c/ w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020.  

d/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2020 roku.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do tematu przedłożonych  

projektów uchwał zapytał czy ktoś z członków Komisji ma jakieś pytania co do przedstawionych 

projektów. W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie celem  

zaopiniowania kolejno przedłożone projekty uchwał: 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazo-

wiecka na lata 2020 – 2030.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżeto-

wego 2020.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2020 ro-

ku.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekty uchwał: 

 
a/  w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

b/ w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata  

2021 – 2031. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do tematu przedłożonych  

projektów uchwał zapytał czy ktoś z członków Komisji ma jakieś pytania co do przedstawionych 

projektów.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zgłoszone przez niego w formie pisemnej wnioski 
do projektu budżetu miasta na 2021 r. zostały uwzględnione. Radny następnie przypomniał istotę 
zgłoszonych przez siebie wniosków. Radny następnie jako wniosek zaproponował uwzględnienie 
w budżecie miasta na 2021 rok środków finansowych z przeznaczeniem na wykup gruntu 
znajdującego się na ul. 3 Maja naprzeciw kościoła pw. WNMP. Radny swój powyższy wniosek 
uzasadnił tym, że wykup gruntu pozwoli zapobiec w przyszłości podobnej sytuacji jak miała 
miejsce z planowaną inwestycją budowy stacji paliw. Radny następnie nawiązał do tematu 
remontu i modernizacji chodnika naprzeciw kościoła pw. WNMP. Radny w następnej kolejności 
odniósł się do kwestii monitoringu na terenie miasta. Radny w związku z powyższym 
zaproponował rozszerzenie monitoringu znajdującego się na terenie miasta. Radny zapytał, które  
z kamer monitoringu znajdującego się na terenie miasta są sprawne oraz podłączone do sieci 
policji.   

 
Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego zwrócił uwagę, 

z cała pewnością potrzeb jest bardzo wiele ale nie jest możliwe uwzględnienie ich wszystkich  
w budżecie miasta.  

 
Radna p. Beata Herman odnosząc się do wypowiedzi Radnego p. Stanisława Dylewskiego 

przypomniała, że radny był gorącym orędownikiem aby temat placu usytuowanego na ul. 3 Maja 
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wrócił do Komisji Rady Miasta i został poddany dyskusji na poszczególnych Komisjach. Radna  
w związku z powyższym zapytała co wydarzyło się w między czasie, że radny na chwilę obecną 
chce wprowadzić w/w zakup do budżetu miasta. Radna następnie zapytała co radny proponuje 
zdjąć z budżetu miasta aby wprowadzić powyższy zakup nieruchomości. Radna przypomniała, że 
zgodnie z przepisami prawa aby wprowadzić coś do budżetu miasta należy uprzednio wskazać 
źródło finansowania.  Radna wyraziła przypuszczenie, że zakup nieruchomości będzie wiązał się  
z środkami finansowymi w kwocie milionów zł.  

 
Radny p. Jerzy Pawluczuk odnosząc się do tematu projektu budżetu miasta na 2021 r. 

zwrócił uwagę, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że rozstrzygnięty został przetarg  
w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych. Radny zauważył, że w/w 
postępowanie przetargowe rozstrzygnięte zostało za dużo mniejsze środki finansowe niż do chwili 
obecnej oferował ZGK Sp. z o.o. Radny wyraził zdanie, że jeżeli faktycznie tak jest to wówczas 
należałoby zmniejszyć w projekcie budżetu przychody oraz koszty. Radny następnie odniósł się do 
tematu planowanej inwestycji między ul. 3 Maja a ul. Kościuszki. Radny w związku z powyższym 
zapytał, że w/w inwestycja wiąże się z budżetem miasta czy może będzie ona realizowana poza 
budżetem.  

 
Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odpowiedział, że z posiadanych przez niego 

informacji wynika, że propozycję w/w zakresie składał TBS informując jednocześnie, że nie 
posiada one wiedzy w tym zakresie jak dokładnie będzie to przebiegać.  

 
Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu działki znajdującej się przy kościele pw. 

WNMP zwrócił uwagę, że inwestor kupując działkę na wolnym rynku również na wolnym rynku ma 
prawo ją sprzedać. Radny wyraził opinię, że powyższy wydatek jest wydatkiem milionowym  
w związku z czym wymaga one dużej rozwagi. Radny następnie odniósł się do poruszonego 
tematu gospodarki odpadowej. Radny zwrócił uwagę, że czasu kiedy nie zostanie poznana całość 
kosztów nie jest możliwe podjęcie decyzji w/s. Radny wyraził zdanie, że w związku z powyższym 
należy zaczekać do momentu decyzji władz miasta.  

 
Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że wszystkie sprawy dotyczące miasta są 

istotne i te dotyczące zieleni jak również te dotyczące powietrza czy wody. Radny zwrócił uwagę, 
że w innych miasta wykonana została wymiana źródeł ogrzewania natomiast na terenie miasta 
Ostrów Mazowiecka widać brak inicjatywy  w w/w kierunku . Radny poinformował, że z wypowiedzi 
pracownika Urzędu Miasta wynika, że miasto nie zapewniło w br. środków na podjęcie w/w działań.  

 
Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego przyznał, że każda sprawa jest dla miast ważna jednocześnie zwracając uwagę, że aby 
zaspokoić wszelkie potrzeby konieczny byłby dwa razy taki budżet. Przewodniczący Komisji 
wyraził zdanie, że właściwym działaniem jest zaczęcie a następnie kolejno realizacja 
wyznaczonych działań.  

 
Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do tematu projektu budżetu miasta na 2021 rok 

wyraził zdanie, że przed przedstawieniem projektu budżetu powinny być przeprowadzone 
rozmowy z radnymi w zakresie planowanych inwestycji. Radny zauważył, że na obecnym etapie 
umieszczenie inwestycji w budżecie miasta wiąże się z podaniem źródła jej finansowania a tym 
samym zdjęciem z budżetu miasta innej inwestycji. Radny wyraził opinię, że jest to niewłaściwy 
sposób działania.  
 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do powyższej wypowiedzi 
radnego przypomniał, że do końca października istnieje możliwość składania pisemnych wniosków 
z propozycjami do projektu budżetu miasta, które następnie są rozpatrywane i ewentualnie 
uwzględniane w budżecie miasta. Przewodniczący Komisji przypomniał również, że samo złożenie 
wniosku nie daje gwarancji, że zostanie on wprowadzony do projektu budżetu miasta. W związku z 
wyczerpaniem tematu dyskusji Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zaproponował 
poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projektów uchwał.  
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 
Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2021 – 2031. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 
Projekty uchwał: 

a/ zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrów Mazo-

wiecka na realizację zdania pn.: „ Budowa ul. Żale”.  

b/ w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Ostrów Mazowiecka na wspólne finansowanie 

zadania pn.: „Przebudowa ul. Torowej”.  

c/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrów Mazowiecka na realizację  

zadania pn.: „ Przebudowa ul. Torowej”.  

d/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka w drodze  

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Ostrowskiego.  

e/ w sprawie wyznaczenia obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Ostrów Mazowiecka.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do tematu przedłożonych  

projektów uchwał zapytał czy ktoś z członków Komisji ma jakieś pytania co do przedstawionych 

projektów.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy nabycie przez miasto nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Ostrowskiego wiąże się dla miasta z jakimiś kosztami finansowymi.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zauważył, że jak sama nawa mówi mowa jest 

o nabyciu nieruchomości w formie darowizny.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do powyższej dyskusji zwrócił uwagę,  

że w uzasadnieniu do przedstawionego projektu uchwały zawarta jest adnotacja, że koszty  

administracyjne ponosi miasto.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jakiej wielkości są powyższe koszty.  

Radny p. Krzysztof Laska odpowiedział, że w stosunku do wartości działki są one niewielkie.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 

zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projektów uchwał: 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Ostrów Mazowiecka na realizację zdania pn.: „ Budowa ul. Żale”. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Ostrów Mazowiecka na wspólne 

finansowanie zadania pn.: „Przebudowa ul. Torowej”. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrów Mazowiecka na 

realizację zadania pn.: „ Przebudowa ul. Torowej”. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto Ostrów Mazowiecka  

w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Ostrowskiego. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Ostrów 

Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

na 2021 r.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odnosząc się do tematu przedłożonych  

projektów uchwał zapytał czy ktoś z członków Komisji chcą wnieść jakieś uwagi do  

przedstawionego projektu uchwały.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z propozycją aby w 2021 roku więcej było  

organizowanych spotkań w terenie czyli wizji lokalnych realizowanych na terenie miasta inwestycji.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do powyższej propozycji radnego poinformowała, że 

nie czuje się ona kompetentna do oceny prac inwestycyjnych.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z wyczerpaniem tematu dyskusji 

zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projektu uchwały: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta  

Ostrów Mazowiecka na 2021 r. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”,0 głosów „przeciw” przy 0  głosach „wstrzymujących się” po-

zytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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AD.3 

Sprawy różne. 

Radny p. Stanisław Dylewski odniósł się do tematu planowanej inwestycji budowy szkoły. 

Radny zapytał jak przedstawia się powyższa sytuacja na chwilę obecną. Radny wyraził zdanie, że 

właściwym działaniem była by w pierwszej kolejności budowa szkoły a następnie budowa ulic. 

Radny zauważył, że na chwilę obecną sytuacja jest zupełnie odwrotna.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odpowiedział, że w projekcie budżetu miasta 

na 2021 rok jakieś środki finansowe zostały przewidziane jednocześnie informując, że to środki 

przeznaczone na wykonanie dokumentacji projektowej.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu dyskusji przypomniał, że według planu 

rozpoczęcie budowy szkoły zaplanowane zostało na jesieni 2021 roku. Radny w związku  

z powyższym zaproponował aby cierpliwie poczekać do wskazanego powyżej czasu.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do poruszonego przez Radnego p. Stanisława  

Dylewskiego tematu budowy szkoły poddała pod rozwagę kto zgłaszał mnóstwo uwag dotyczących 

innej lokalizacji szkoły, badań gruntu itp.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że nowa szkoła powinna być usytuowana  

w miejscu gdzie znajduje się na chwilę obecną lodowisko. Radny następnie poddał pod  

zastanowienie czy rewitalizacja miasta jest mniej ważna od budowy innych ulic.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odpowiedział, że wszystko jest ważne jednak 

wymaga to odpowiednich nakładów finansowych.  

Radny p. Krzysztof Laska zapytał Radnego p. Stanisława Dylewskiego czy według niego 

wygląd miasta na chwilę obecną poprawia się czy pogarsza.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że poprawia się.  

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek poinformował, że z racji wyczerpania  

porządku obrad dokonuje zamknięcia posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej,  

Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 
 
Przewodniczący Komisji 
Mirosław Gromek 
 
 
 
 
 
Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady.  
 


